
ACTA DE REUNIÓ

Junta de Centre de l'ESTCE nº177
Data i hora: 22/01/2021 12:00
Reunió telemàtica Si

Assistents
Amelia Simó Vidal - President
Delegació de vot de: Abel Nicolae

Juan Ignacio Climente Plasencia - Secretari/a
Abellán Nebot, José Vicente - Membre
Amelia Cabrera Balaguer - Membre
Ana María Piquer Vicent - Vicepresident
Angel Miguel Pitarch Roig - Membre
Antonio Gallardo Izquierdo - Membre
Antonio Pérez González - Membre
Arbona Mengual, Vicente - Membre
Begoña Bellés Fortuño - Membre
Belén Altava Benito - Membre
Camañes Querol, Gemma - Membre
Castillo Catalán, María Isabel - Membre
David Curto Paya - Membre
Delegació de vot de: Cámara Vidal, Alejandra

Elena Mulet Escrig - Membre
Eliseo Monfort Gimeno - Membre
Eloísa Cordoncillo Cordoncillo - Membre
Enrique Ataulfo Tajahuerce Romera - Membre
Florenci Vicent González Adelantado - Membre
Francisco Fabregat Santiago - Membre
Francisco Felip Miralles - Membre
García García, Carlos - Membre
Germán León Navarro - Membre
González Trocoli, Adrián - Membre
Gorka Marco Velasco - Membre
Inmaculada Bruno Romero - Membre
Irene Troncho Sorribes - Membre
Joaquín Beltrán Arandes - Membre
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Joaquín Luis Sancho Bru - Membre
Jorge Galindo Pastor - Membre
José Gámez Pérez - Membre
José Ignacio Aliaga Estellés - Membre
José Luis Iserte Vilar - Membre
Juan Miguel Vilar Torres - Membre
Julia Galán Serrano - Membre
Julio Ariel Romero Pérez - Membre
López Echevarría, David - Membre
Delegació de vot de: PONS GONZALEZ, JUAN

Marc García Sedano - Membre
Marcelo Isidro Aguilella Arzo - Membre
María Angeles Ibáñez Marín - Membre
María Cristina Campos Sancho - Membre
María Dolores Bovea Edo - Membre
María José Aramburu Cabo - Membre
María de los Reyes Grangel Seguer - Membre
María de los Ángeles López Malo - Membre
Monica Asunción Hurtado Ruiz - Membre
Néstor Aparicio Marín - Membre
Pedro García Sevilla - Membre
Raúl Izquierdo Escrig - Membre
Roberto Sanchis Llopis - Membre
Rosa Ana Vicente Tena - Membre
Salvador Antonio Roselló Ripollés - Membre
Sergi Vello Cardus - Membre
Delegació de vot de: Salvador Cabrera, Eduardo

Sergio Macario Vives - Membre
Sergio Mestre Beltrán - Membre
Víctor Flors Herrero - Membre

Convidats
Ariño Latorre, Carlos Vicente

Ordre del dia

1. Lectura i aprovació, si escau, de l'acta anterior

2. Informe de la direcció

3. Assumptes d'aprovació

Còpia autèntica del document signat electrònicament per Juan Ignacio Climente Plasencia com a secretari/ària i segellat
electrònicament per la Universitat Jaume I el 01/03/2021 a les 12.23 h amb el vistiplau de la presidència. Se'n pot comprovar
l'autenticitat accedint al web http://www.uji.es/documents i introduint-hi el codi segur de verificació BEC61E0256E5AC68DE70.

2



1. Canvis en horaris i guies docents (addendes) de les assignatures de segon
semestre deguts a la crisi sanitària
Els horaris es poden consultar en assistent d'horaris / SIA.

2. Liquidació de l'exercici econòmic de l'ESTCE de l'any 2020

3. Pressupost de l'ESTCE per a l'any 2021

4. Estudis propis de l'ESTCE per al curs 2021/2022

5. Canvis en comissions de titulació de grau

4. Torn obert de paraules

Desenvolupament de la sessió

1. Lectura i aprovació, si escau, de l'acta anterior

La directora del centre obre la reunió manifestant el seu condol per la defunció
del nostre company i professor del Departament de Química Física i Analítica,
Josep Esteve Romero.

Seguidament demana disculpes als representants de l'estudiantat per haver
convocat aquesta junta de centre en període d'exàmens. Com els ha explicat
anteriorment a la convocatòria, per qüestions de terminis és difícil evitar aquestes
dates. En el futur s'intentarà.

S'obre torn de paraules sobre l'acta de la junta 176. David López observa que en
un lloc de l'acta s'indica que és representant del "Grau en Matemàtiques
Computacional", en comptes de "Matemàtica Computacional". Sergi Velló
(delegat del centre de l'estudiantat) observa que el seu cognom apareix
incorrectament com "Vellós". La directora agraeix els comentaris i indica que es
corregiran les errades.

S'aprova l'acta, amb les correccions indicades, per assentiment.

2. Informe de la direcció

La directora informa de les activitats relacionades amb l'estudiantat i els títols del
centre que s'han realitzat des de la darrera junta. Aquestes inclouen el lliurament
del III Premi Marcadors al professorat de ciències en batxillerat més valorat pel
nostre estudiantat, i del X Premi de Divulgació Científico-tècnica en Valencià de
l'ESTCE. Els lliuraments es feren en una emotiva cerimònia a finals de desembre
en l'Aula Magna.

El programa Practica a l'UJI es fa enguany en una versió reduïda (per les
circumstàncies sanitàries). Han participat només els graus d'Arquitectura Tècnica
i Enginyeria Química. Algunes activitats són en línia, en altres el professorat UJI
visitarà els instituts i en altre vindran grups reduïts, si les condicions ho
permeten.
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Referent a infraestructures, s'ha completat la instal·lació del sistema extern de so
i càmeres en la meitat de les aules informàtiques (segurament no siguen
necessàries en totes les aules). Tanmateix, s'ha instal·lat un desfibril·lador en el
hall de l'edifici TD. Es farà formació presencial sobre el seu ús quan la situació
sanitària ho permeta.

Quant a les dades de la pandèmia COVID en el centre, la Vicedirectora de Graus
i Màsters (Ana Piquer) informa que després de les vacances de Nadal, la
incidència ha crescut, tot i que la majoria de contagis són externs. A dia
d'aquesta reunió, hi ha 97 estudiants confinats, dels quals 26 són positius, i no es
registra cap brot intern. Recorda que de cara als exàmens el professorat té
disponible el personal de suport Covid del centre. S'han fet recomanacions per
als exàmens, com ara entrar de forma escalonada (distints horaris per a distintes
assignatures) per tal d'evitar aglomeracions en el transport públic, entrada i
corredors. També s'ha recomanat avançar l'horari de començament a aquelles
assignatures de vesprada susceptibles d'acabar tard per tal que l'estudiantat
puga tornar a casa sense conflicte amb el toc de queda. La vicedirectora nota
que s'han tancat totes les cantines tret de la del nostre centre, encara que amb
aforament reduït.

La directora del centre informa que ha arribat una proposta de nou grau per a
substituir el Grau d'Enginyeria Agroalimentària i del Medi Rural. Es tracta d'un
grau en Bioquímica i Biologia Molecular, proposat des del Departament de
Ciències Agràries i del Medi Rural. El Grup d'Anàlisi de Noves Titulacions de
l'ESTCE ha començat a reunir-se per a debatre la proposta. S'informarà sobre
les conclusions en una pròxima junta.

Està previst aprovar en la pròxima Comissió d'Estudis i Professorat i en el pròxim
Consell de Govern l'oferta acadèmica de graus i màsters. Hi ha de termini per a
la negociació entre graus i màsters dels centres fins al 19/02/21, amb data límit
per aprovar en junta de centre el 01/03/21.

La Comissió Coordinadora de Màsters ha aprovat una substitució en la
coordinació del Màster Universitari en Tècniques Cromatogràfiques Aplicades.
Antoni Francesc Roig reemplaça Elena Pitarch Arquimbau. La direcció del centre
agraeix a Elena el treball desenvolupat.

En torn obert de paraules, Vicent Arbona (director del Departament de Ciències
Agroalimentàries i del Medi Rural) pregunta per què s'han tancat les cantines
d'altres centres i ha quedat en concret la nostra. Si la decisió l'ha pres l'UJI,
sembla contraproduent per induir a aglomeracions. La directora i vicedirectora
del centre contesten que desconeixen els detalls, atés que la informació els ha
arribat en la mateixa comunicació que a la resta de la comunitat universitària.
Assenyalen que en setembre es va viure una situació semblant. L'empresa
concessionària de la restauració en el campus va reduir les cantines obertes
-segurament perquè els aforaments reduïts feren poc rendible tindre totes
obertes-. A petició de l'estudiantat, va haver una reunió amb el Comissionat per a
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l'Adaptació de l'UJI a la Nova Normalitat (Vicent Cervera) i obriren altres cantines
de nou. Segurament les han tornat a tancar per falta de rendibilitat. David Curtó
(representant del Grau en Enginyeria en Disseny Industrial i Desenvolupament
de Productes) suggereix traslladar a rectorat la petició d'obrir almenys dues
cantines per reduir aglomeracions. La directora acorda fer la petició.

Joaquim Beltran (vicerector adjunt d'Estudis i Docència) avisa, en relació amb
l'acabament anticipat dels exàmens pel toc de queda, que existeix la possibilitat
que Conselleria demane no acabar cap examen més tard de les 19 hores. En
l'UJI no s'ha pres de moment eixa decisió, però cal tindre present que l'escenari
pot arribar a donar-se. La directora del centre agraeix el comentari i afegeix que
ja han identificat els exàmens que acaben més tard de les 19 hores. Si escau,
s'avançarà una hora el començament d'aquests.

3. Assumptes d'aprovació
1. Canvis en horaris i guies docents (addendes) de les assignatures de segon

semestre deguts a la crisi sanitària

La directora comente que els horaris aprovats per aquest curs es van tramitar
en un moment d'incertesa sobre l'evolució de la pandèmia. Alguns títols
optaren per preparar el segon semestre amb docència híbrida i altres no. Ara
que es coneixen les circumstàncies, cal ara actualitzar horaris i guies docents
de diverses assignatures de diversos graus. Tots els canvis proposats en
aquesta junta s'han aprovat en comissió de titulació (condicionat en algun cas
a canvis, que s'han implementat en la documentació d'aquesta junta). Jose
Ignacio Aliaga (Departament d'Enginyeria i Ciència dels Computadors) i
Reyes Grangel (vicedirectora del Grau en Enginyeria Informàtica) constaten
aquest punt. La directora agraeix el seu treball a totes les persones
implicades.

S'aproven, per assentiment.

2. Liquidació de l'exercici econòmic de l'ESTCE de l'any 2020

La directora del centre fa notar que enguany ha sigut un any clarament atípic
per la pandèmia i el confinament, com mostra el fet que, comparant amb
l'exercici 2019, en 2020 s'ha invertit molt menys en activitats de funcionament
dels títols (com ara eixides en bus), i en canvi s'ha invertit molt en millores
d'aules per a classes híbrides i mesures d'higiene (18150€ en 2020 vs 5950€
en 2019). Les despeses per tipus detallades es poden trobar en
documentació adjunta. S'observa un romanent de 8257€ perquè moltes de
les activitats habituals no s'han pogut realitzar enguany.

En torn obert, Sergi Velló (delegat de l'estudiantat en el centre) demana que
en ocasions posteriors es faça arribar la comptabilitat detallada, en lloc
d'agrupada per tipus de despesa. Pregunta en particular per què hi ha 6580€
d'inversió en associacions d'estudiants (enfront de 1200€ en 2019). La
directora del centre contesta que no es penja en la junta la comptabilitat
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detallada per ser un full de càlcul molt llarg, però el posem a l'abast de qui el
demane (enguany també). Respecte als diners destintats a associacions,
només 3000 dels 6000€ són reals. Els altres són un avançament que s'ha fet
a UJI Racing Team perquè l'Ajuntament de Vila-Real els ha garantit un
patrocini d'eixa quantitat en 2021. L'ESTCE anticipa eixa quantitat a
l'associació en 2020 i l'associació es compromet a retornar-la a l'UJI quan
reba l'ingrés de l'Ajuntament de Vila-Real. La resta de diners destinats a
associacions han sigut essencialment a través de convocatòries publicades
en el Tauler d'Anuncis Oficial.

S'aproven els comptes, per assentiment.

3. Pressupost de l'ESTCE per a l'any 2021

El pressupost és lleugerament superior al de 2020 (68.962€ vs 66.027€). La
directora recorda que aquesta quantitat la determina el Vicerectorat de
Planificació, Coordinació i Comunicació. Com que correspon a una única
unitat (el centre), l'únic que aprovem realment és la distribució per capítols
del pressupost. Aquesta la fem basada en la nostra experiència d'anys
passats. Com es veu en el document adjunt en la convocatòria sobre aquest
punt, el gros (~59k€) és en capítol 2 (despeses en béns corrents i servicis).
No obstant això, si eventualment fa falta, podem demanar modificacions al
llarg de l'any.

La directora recorda que d'aquest pressupost es reparteix una quantitat entre
graus per a despeses inherents al seu funcionament, i altra part per a
despeses comuns del centre. En 2020 la pandèmia COVID va diversificar
atencions i va quedar pendent regular en l'àmbit del centre el finançament
dels màsters, atés que -tot i ser en principi auto-finançables- en l'Escola molts
d'ells tenen pocs recursos propis. Conforme ha comentat la direcció en reunió
amb directors dels departaments, enguany es buscaran fórmules per a
'abordar aquest tema, tot i notar que el pressupost del centre és limitat i
segurament calga pensar en cofinançaments.

S'aprova, per assentiment.

4. Estudis propis de l'ESTCE per al curs 2021/2022

S'ha rebut 26 sol·licituds. 24 són renovacions d'estudis d'anys anteriors i 2
són nous (Màster en Tecnologia Ceràmica i Màster en Matèries Primeres
Ceràmiques). Els estudis propis estan constituïts per màsters i cursos
d'expert associats.

En torn obert, Raul Izquierdo (Departament d'Enginyeria en Sistemes
Industrials i Disseny) pregunta si els cursos de formació continuada no entren
en aquesta convocatòria. La directora i Joaquim Beltran comenten que ací
s'aproven els estudis de postgrau, mentre que formació continuada és
accessible per a estudiants de grau i s'aprova directament en la Comissió
Assessora per a la Nova Organització dels Estudis (CANOE).
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S'aproven els estudis per assentiment.

5. Canvis en comissions de titulació de grau

Es proposen els canvis indicats a continuació:

Grau en Enginyeria Agroalimentària i del Medi Rural:

Coordinació TFG: Paloma Sanchez Bel deixa el càrrec a Victoria Pastor
Fuentes.

Grau en Enginyeria en Disseny Industrial i Desenvolupament de Productes:

Suplent del Departament de Llenguatge i Sistemes Informàtics: Francisco
Ramos deixa el càrrec a Antonio Castellanos López.

La directora agraeix el treball als coordinadors i representants que deixen el
càrrec.

S'aprova els canvis, per assentiment.

4. Torn obert de paraules

Sergi Velló (delegat de centre de l'estudiantat) demana que conste en acta que
no es poden fer reunions d'òrgans col·legiats en època d'exàmens. Demana
també que es puge la documentació amb 72 hores d'anticipació.

La directora del centre demana disculpes i comenta que les reunions en període
d'exàmens, malauradament, s'estan fent en totes les universitats, obligats pels
terminis límit marcats externament. Afegeix que la documentació adjunta s'ha
demorat en aquest cas perquè estava pendent d'aprovació en comissions de
titulació que s'han anat fent fins poc abans de la junta de centre. Quant a la
liquidació del pressupost de 2020, s'ha penjat tan bon punt l'administrativa del
centre ha pogut tancar l'exercici econòmic de l'any que acaba i fer la revisió
pertinent. En qualsevol cas, expressa disculpes i garanteix que s'adjuntarà la
documentació tan prompte com siga possible.

María de los Ángeles López Malo (Departament d'Enginyeria i Ciència dels
Computadors) comenta que fer el PDI (sense sexenni) anar a 32 crèdits de
docència és inapropiat. La majoria d'universitats han limitat a 24 crèdits el POD
de qualsevol PDI, perquè la llei Wert només indica 32 com una quota màxima,
sense obligar a assolir-la. Proposa reflexionar sobre la conveniència de limitar a
24 crèdits en aquesta universitat perquè la qualitat de la docència queda
perjudicada.

José Ignacio Aliaga (Dept. de Ciència i Enginyeria dels Computadors) demana a
la directora si pot fer accessible com a documentació prèvia a la junta les notes
que utilitza per a resumir el contingut, atès que serien útil per a prendre notes
sobre la mateixa. La directora explica que són només un esborrany que edita fins
l'últim moment. Es queda amb la reflexió, però.

Còpia autèntica del document signat electrònicament per Juan Ignacio Climente Plasencia com a secretari/ària i segellat
electrònicament per la Universitat Jaume I el 01/03/2021 a les 12.23 h amb el vistiplau de la presidència. Se'n pot comprovar
l'autenticitat accedint al web http://www.uji.es/documents i introduint-hi el codi segur de verificació BEC61E0256E5AC68DE70.

7



No havent més comentaris, la directora agraeix a tothom la participació i es clou
la reunió.

Còpia autèntica del document signat electrònicament per Juan Ignacio Climente Plasencia com a secretari/ària i segellat
electrònicament per la Universitat Jaume I el 01/03/2021 a les 12.23 h amb el vistiplau de la presidència. Se'n pot comprovar
l'autenticitat accedint al web http://www.uji.es/documents i introduint-hi el codi segur de verificació BEC61E0256E5AC68DE70.

8


